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PYHÄJARVEN KAUPUNKI
Van h usneuvosto ja Vammaisneuvosto

pövrÄrcn.ll

Kokous

Aika

Paikka

Läsnä: Taimi Piippo (pj.)
Paavo Leskinen
Sirpa Pesonen-Vuorisalo
Armas Niemi (vpj)
Eila Leppäharju
Kaija Parttimaa
Tea Jouhki
Mika Hälinen (pj)
Anne Happo (vpj)
Mauri Kinnunen
Sisko Niskanen
Heikki Suvilehto

Poissa

Sami Laukkanen
Eeva Vaskilampi
Lotta Pellilä

Katja Numminen
Simo Pesonen
Jouni Tilli
Harri Lehto
Raija Leppäharju

Asiat
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Eläkeliiton Pyhäjärven yhdistys ry
varajäsen
Pyhäjärven Seniorit ry
Pyhäjärven Eläkeläiset ry
Pyhäjärven Omaishoitajat ja läheiset ry
Sotainvalidit ja omaiset
SRK:n diakoniatyö ja SPR poistuikto11.1e.

Pyhäjärven Nativa ry
Pyhäjärven sydänyhdistys r! saapuikto 10.45.

Kala- ja Pyhäjokilaakson epilepsiayhdistys
Pohjois-Suomen Syöpäyhdistys Pyhäjärven os
Pyhäjärven kehitysvammaisten tukija Me ltse ry
Pyhäjärvi
teknisten palveluiden edustaja
sihteeri
Suomenselän Muisti ry ja
Pyhäjärven van h ustenkotiyhd istys
Lapsiperheiden ed ustaja
Keskipohjan diabetesyhdistys ry
hyvinvointipalvelu iden edustaja
van h usneuvoston ka up u ng i n hal I ituksen ed ustaja
vamma isneuvoston kau pu ng in hal I ituksen ed ustaja

Vanhusneuvoston ja Vammaisneuvoston yhteinen kokous

ma 26.5.2025 klo 1 0.00-1 1 .43

Kaupungintalo, hallituksen huone

1. Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtajana toimi vanhusneuvoston puheenjohtaja Taimi Piippo. Pu-
heenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen sekä
työjärjestyksen hyväksym i nen
P u heenjohtaja totesi kokou ksen lai I I isesti kokoon kutsutu ksi ja päätösval-
taiseksi. Hyväksyttiin työjärjestys.

3. Pöytäkiriantarkastajien valinta
Pöytäki rjantarkastaj i ksi valitti i n M ika Häl i nen ja Kaija Parttimaa.

4. Ajan kohtaiskatsaus, jäsenten tuomat ku u I u m iset
Käyd ään ajan kohtaiskatsaus.
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Esitys: Vanhusneuvosto ja vammaisneuvosto merkitsee esittelyn tie-
doksi.
Päätös : Van h usneuvosto ja vamma isneuvosto merkitsivät ajankohtais-
katsauksen käydyksi.

5. Pohteen vanhusneuvoston ja vammaisneuvoston ajankohtaiset asiat
Pohteen vanhusneuvostossa Pyhäjärveä edustaa Armas Niemija vam-
maisneuvostossa Heikki Suvilehto.

Tässä kohtaa on mahdollisuus tuoda terveisiä Pohteen vanhusneuvos-
tosta sekä vammaisneuvostosta.

Esitys: Vanhus - ja vammaisneuvosto merkitsee ajankohtaiset asiat
kuulluksi.
Päätös : Ed ustajat kertoivat terveiset Pohteen neuvostojen kokouksista
Vanhus- ja vammaisneuvosto merkitsi ajankohtaiset asiat kuulluksi.

6. Oulu2026 työryhmän terveiset
Vanhusneuvosto ja vammaisneuvosto ovat nimenneet edustajansa Pyhä-
järven Oulu2026 työryhmään. Ryhmä suunnittelee Oulu2026teemojen
mukaista ohjelmaa vuosina 2024-2026 resurssiensa mukaan. Työryhmä
on aloittanut toimintansa.
Kokou ksessa ku u llaan terveiset työryhmän työskentelystä.

Esitys : Van h usneuvosto ja vammaisneuvosto merkitsee esittelyn ku u l-
luksi ja evästää tarvittaessa edustajiaan.
Päätös: Vanhusneuvosto ja vammaisneuvosto merkitsi esittelyn kuul-
luksi. Kaupungin kotisivuilta löytyy tietoa Oulu2026 Pyhäjärvellä järjestet-
tävistä tapa htu m ista oso itteesta https : //pyhajarvi.fi lfi I oulu2026

7. Penkkikahvilan järjestäminen Kihupäiville
Vammaisneuvosto on esittänyt, että vammaisneuvosto järjestäisi
vanhusneuvoston kanssa penkkikahvilan Kihupäivillä.

Penkkikahvila on kuulemisen ja yhteisökehittämisen menetelmä, jonka
tavoitteena on lisätä vuoropuhelua esimerkiksi kuntalaisten ja
vaikuttamistoimielinten kesken. Penkkikahvilassa kuntalaisia kuullaan ja
heidät otetaan mukaan omaa kuntaansa koskeviin asioihin ja
kehittämistyöhön.

Esitys: Vanhusneuvosto ja vammaisneuvosto päättää järjestävätkö
penkkikahvilan Kihupäivillä.
Päätös : Van husneuvosto ja vammaisneuvosto päättävät järjestää penk-
kikahvilan Kihupäiville. Sihteeri laittaa ehdotuksia ajankohdasta.

8. Erityisryhmien juhannustanssit
Au ri n korantakoti järjestää erityisryhm ien ju han n ustanssit ke 1 9. 6.2025
klo 12-15 Suurlavalla. Järjestäjä tiedustelee, että löytyisikö vammais-
neuvoston jäsenistä tanssittajia tansseihin tai esimerkiksi pihapelin pitä-
jiä ulkoalueelle tapahtuman ajaksi.
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Esitys : Keskustel laan asiasta ja vam maisneuvosto vastaa tied ustel u u n

Päätös : Vammaisneuvoston jäsenet i lmoittavat si hteeril le pääsevätkö
tapahtumaan tanssittajiksi. Eläkeliiton Pyhäjärven yhdistys lupasi tulla
järjestämään pihapelejä tapahtumaan.

9. Pohteen vastaus vanhusneuvoston kysymyksiin
26.2.2025 kokou ksessaan Va nh usneuvosto esitti kysymyksiä Pohteel le
liittyen ikäneuvolan toimintaan, apuvälineisiin sekä hoidon tarpeen arvi-
ointiin. Kysymykset on käsitelty 14.5.2025 pidetyssä Pohteen vanhus-
neuvostossa ja Pohteen palvelutuotanto on vastannut kysymyksiin.
Vastaukset esitellään kokouksessa.

Esitys: Vanhusneuvosto merkitsee Pohteelta saadun vastauksen käsi-
tellyksi.
Päätös: Käytiin läpi Pohteelta tullut vastaus. Vanhusneuvosto ja vam-
maisneuvosto merkitsivät saadun vastauksen käsitellyksi.

10. Tiedoksi saatettavat asiat
-Nykyisen van husneuvoston ja vam ma isneuvoston toim ikausi päättyy.
Kesän aikana kaupunginhallitus nimeää vanhusneuvoston ja vammais-
neuvoston tulevalle toimikaudelle. Tulevat neuvostot nimeävät edusta-
jansa Pohteen vanhusneuvostoon ja vammaisneuvostoon ensimmäi-
sessä kokouksessaan. Nykyiset neuvostot toimivat siihen asti, kunnes
uudet neuvostot on nimetty.

-Pohde on julkaissut 1 6.5.2025 raportin pohjoispohjalaisten kokemasta
hyvinvoinnista. Raportti löytyy tästä osoitteesta: https://pohde.filaian-
kohtaista/uutiset/raportti-pohioispohjalaisten-kokemasta-hyvinvoinnista-
on-iulkaistu/

-Virkeästi arjessa -hanke aloittaa eteläisen alueella elokuussa. Seura-
taan hankkeen ed istymistä vanhusneuvoston kokouksissa. Lisätietoja
h a n kkeesta löyd ät tästä oso itteesta : https : //www. o u ka. filvi rkeasti-a r-
iessa

-Pohtee n yhdys p i nta lauta ku nta vie ra i I i Pyh äj ä rve llä 24 .4.2025

-Pyhäjärven ept-työn esittely Pohteen ehkäisevän päihdetyön yhdys-
hen ki löpäivässä 23.5.2025.

- Viisaan ja turvallisen liikkumisen suunnitelma käynnistynyt Pohjois-
Pohjanmaan ELY-keskuksen ja kuuden kunnan yhteishankkeena.
Pyhäjärvi on m ukana kyselyssä. Kyselyyn voi vastata 2.6.2025
mennessä. Linkki kyselyyn löytyy kaupungin kotisivuilta. Kokouksessa
keskustelti i n tiestöön ja I iiken nekäyttäytym iseen I i ittyvistä asioista.

-Teknisen palveluiden terveiset. Tänä kesänä rakentuu uusi
kevyen liikenteenväylä Kau pu ng inta lolta, Asematien ja S-marketin takaa
Emolahden tielle saakka. Monia tiestönkun nostuksia on suu nn itteilla,
kunhan niihin saadaan määrärahoja.



Sivu4/4

-Teiden varsilla olevat penkit. lkääntyneillä on haasteita päästä ylös
penkeiltä niiden mallin vuoksi. Tällaisia penkkejä on esimerkiksi Köpsin
alueella. Toiveena on, että penkit voisi vaihtaa erimallisiksi. Kokous
esittää toiveen teknisille palveluille.

11. Muut asiat ja jäsenten aloitteet
Ei ollut muita asioita.

12. Kokouksen päättäminen ja seuraavan ajankohdan sopiminen
Molemp ien neuvostojen pu heenjohtajat kiittivät neuvostojen jäsen iä
kuluneesta kaudesta. Seuraava kokous pidetään elokuussa.
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 11.43.

Taimi PiipÖ6
puheenjohtaja

Mika Hälinen
pöytäkirjantarkastaja

Eeva Vaskilampi
sihteeri

Kdla Parttimaa
pöytäki rjantarkastaja


